



Important CyberNB Update

Agreement with Ottawa leads to combined effort to fight cyber threats

This note is to make all clients and partners aware of an important development about one of CyberNB's key programs for business.

We are pleased to say that **the Government of Canada has launched CyberSecure Canada, a voluntary national program designed to help small and medium-sized businesses get the necessary tools to better manage cyber threats.**

As this new federal program's mandate is very similar to that of CyberNB's Cyber Essentials Canada program, we are pleased to tell you that CyberNB has successfully negotiated an agreement with the federal government to **fold our program into the new Government of Canada program** over the next two years.

This transition will be completed without any down side for Cyber Essentials participants or its business community.

The most important thing is that Canadian businesses will still have access to the tools to manage and defend themselves against cyber attacks. We have full confidence in the federal program, a key part of the Federal Government's broader National Cyber Security Strategy and appreciate that it will allow CyberNB to reallocate its resources from the Cyber Essentials Canada program to other services to support cybersecurity.

It's also important to note the following:

- Canadian businesses that have already been certified through the Cyber Essentials Canada program have been informed that their certifications will be valid until its expiry date.
- Businesses that were already in the process of obtaining or renewing Cyber Essentials Canada certification may continue, as long as certification is achieved before December 31st 2020.
- In all cases, the expiry dates on certifications will not change.

For businesses that were planning to get new or renewed certification through Cyber Essentials Canada, or for more information about the federal program, please contact CyberSecure Canada at www.canada.ca/cybersecure.

It's important to note that despite this development, CyberNB still very much exists and we will continue to offer all our other programs and services.

We are also very proud that New Brunswick was the first jurisdiction in Canada with a program designed to help SMEs manage cyber threats and provide all certified Canadian businesses with a competitive advantage and their customers with greater confidence when doing business online.

The importance of online security can't be overstated.

Canadians recognize that there are many benefits associated with the new digital world, but that there are also new challenges, including cyber threats.

We need to be able to rely on the integrity, authenticity and security of our online services so that we feel safe and so that our economy can reap the full rewards of the digital world. Taking the proper steps to enhance cyber security can help prevent financial losses, keep valuable intellectual property safe, and protect the privacy of both consumers and businesses.

Thank you for your interest in supporting digital safety and making this transition as easy as possible for everyone!

Sincerely,

Tyson Johnson

CyberNB
Chief Operating Officer / Chef de l'exploitation

Contact CyberNB for more information at:	You can contact Innovation, Science and Economic Development at:
<p>Telephone: Telephone (toll-free in Canada): 1.800.731.0222</p> <p>Business hours: 8:30 a.m. to 4:30 p.m. (Atlantic Time)</p> <p>Via email: info@CyberEssentialsCanada.ca</p> <p>Mailing Address: CyberNB 40 Crowther Lane / 40 voie Crowther, Suite 220, Knowledge Park, Fredericton NB E3C 0J1 Canada</p>	<p>Telephone: Telephone (toll-free in Canada): 1-800-328-6189 Telephone (Ottawa): 613-954-5031 Fax: 343-291-1913 TTY (for hearing-impaired): 1-866-694-8389</p> <p>Business hours: 8:30 a.m. to 5:00 p.m. (Eastern Time)</p> <p>Via web chat: Chat now</p> <p>Via email: ISED-ISDE@canada.ca</p> <p>Mailing Address: ISED Contact Centre Innovation, Science and Economic Development Canada C.D. Howe Building 235 Queen Street, 4th Floor Ottawa, Ontario K1A 0H5 Tweet us: @AskISED</p>



Mise à jour importante de CyberNB

Une entente avec Ottawa mène à un effort combiné contre les cyber menaces

Cette note vise à informer tous les clients et partenaires d'un développement important concernant l'un des programmes clés de CyberNB pour les entreprises.

Nous sommes heureux d'annoncer que le gouvernement du Canada a commencé CyberSecure Canada, un programme national volontaire conçu pour aider les petites et moyennes entreprises à obtenir les outils nécessaires pour mieux gérer les cyber menaces.

Comme le mandat de ce nouveau programme fédéral est très similaire à celui du programme de CyberNB ; Cyber Essentials Canada, nous sommes heureux de vous dire que CyberNB a réussi à négocier un accord avec le gouvernement fédéral pour intégrer notre programme dans le nouveau programme du gouvernement du Canada au cours des deux prochaines années.

Cette transition sera effectuée sans aucun inconvénient pour les participants de Cyber Essentials ou sa communauté des affaires.

Le plus important est que les entreprises canadiennes auront toujours accès aux outils pour gérer et se défendre contre les cyberattaques. Nous avons confiance dans le programme fédéral, un élément clé de la stratégie nationale plus large de cybersécurité du gouvernement fédéral et nous sommes conscients qu'il permettra à CyberNB de réaffecter ses ressources du programme Cyber Essentials Canada à d'autres services pour soutenir la cybersécurité.

Il est également important de noter les éléments suivants :

- Les entreprises canadiennes qui ont déjà été certifiées dans le cadre du programme Cyber Essentials Canada ont été informées que leurs certifications seront valides jusqu'à sa date d'expiration.
- Les entreprises qui étaient déjà en train d'obtenir ou de renouveler la certification Cyber Essentials Canada peuvent continuer, tant que la certification est obtenue avant le 31 décembre 2020.
- Dans tous les cas, les dates d'expiration des certifications ne changeront pas.

Pour les entreprises qui prévoyaient obtenir une nouvelle certification ou renouvelée par Cyber Essentials Canada, ou pour plus d'informations sur le programme fédéral, veuillez contacter CyberSecure Canada à www.canada.ca/cybersecure . Il est important de noter que malgré cette évolution, CyberNB existe toujours et que nous continuerons à offrir tous nos autres programmes et services.

Nous sommes également très fiers que le Nouveau-Brunswick ait été le premier territoire au Canada à offrir un programme conçu pour aider les PME à gérer les cyber menaces et à fournir à toutes les entreprises canadiennes certifiées un avantage concurrentiel et à leurs clients une plus grande confiance lorsqu'ils font des affaires en ligne.

L'importance de la sécurité en ligne ne peut pas être surestimée.

Les Canadiens reconnaissent que le nouveau monde numérique présente de nombreux avantages, mais qu'il existe également de nouveaux défis, notamment des cyber menaces.

Nous devons pouvoir compter sur l'intégrité, l'authenticité et la sécurité de nos services en ligne afin que nous nous sentions en sécurité et que notre économie puisse profiter pleinement des avantages du monde numérique. Prendre les mesures appropriées pour améliorer la cybersécurité peut aider à prévenir les pertes financières, à protéger de la précieuse propriété intellectuelle et à protéger la vie privée des consommateurs et des entreprises.

Merci de votre intérêt à soutenir la sécurité numérique et à rendre cette transition aussi simple que possible pour tout le monde !

Cordialement,

Tyson Johnson

CyberNB
Chief Operating Officer / Chef de l'exploitation

Contacter CyberNB pour plus d'information :	Vous pouvez contacter Innovation, Science and Développement économique a:
Téléphone: Téléphone: (toll-free in Canada): 1.800.731.0222 Heures: De 8 h 30 à 16 h 30 (heure de l'Atlantique) Courriel: info@CyberEssentialsCanada.ca Adresse postale: CyberNB 40 Crowther Lane / 40 voie Crowther, Suite 220, Knowledge Park, Fredericton NB E3C 0J1 Canada	Téléphone: Téléphone (sans frais au Canada) : 1-800-328-6189 Téléphone (Ottawa) : 613-954-5031 Télécopieur : 343-291-1913 TTY (pour les personnes malentendantes seulement) : 1-866-694-8389 Heures: De 8 h 30 à 17 h (heure de l'Est) Clavardage: Clavardage Courriel : ISED-ISDE@canada.ca Adresse postale: ISDE Centre de contact Innovation, Sciences et Développement économique Canada Édifice C.D.-Howe 235, rue Queen, 4e étage Ottawa (Ontario) K1A 0H5 Twitter: @DemandezalSDE